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1. Er is beleidsmatig voor gekozen om de kosten voor de marktplaatsen laag te houden. Is er een concrete 
aanleiding of een onderzoek geweest waaruit de noodzaak (en de effectiviteit) blijkt om de kosten laag 
te houden? Nee er is geen actuele concrete aanleiding voor of onderzoek naar geweest. De leges worden 
jaarlijks geïndexeerd. In het verleden is wel de keuze gemaakt om de kosten laag te houden in verband 
met de aantrekkelijkheid van de markt voor inwoners en toeristen en het voorkomen van leegloop.

2. Kostendekkendheid van eenmalige rioolaansluitrecht lijkt een foutieve berekening te bevatten. Zoals 
het er nu staat lijkt € 7000,- te ontbreken. Wat hoort hier te staan? Kolken en huisaansluitingen maken 
geen onderdeel uit van de kostendekkendheid van het eenmalig rioolaansluitrecht en staan per abuis in 
het document vernoemt. Kolken en huisaansluitingen maken onderdeel uit van de rioolheffing. 
Bijgaand een gecorrigeerde bijlage.

3. Bij de rioolheffing staat € 91.000 bij de reserves/voorzieningen. Mag je dan nog steeds tellen dat er 
spraken is van 100% kostendekkendheid? Wat zijn de ‘spelregels’ hiervoor? 
Alle kosten en investeringen over de gehele looptijd zijn opgenomen in het gemeentelijk rioleringsplan. 
Via reserves is het mogelijk om een buffer op te bouwen om de rioolheffingen een geleidelijk verloop te 
laten hebben. Bij de riolering gaat het om miljoenen euro’s (voor 1 wijk kost een nieuwe riolering al 
gauw 5 ton bijvoorbeeld). € 91.000 is dus ‘slechts’ een klein bedrag aan reserve in dit kader.

4. Gesteld wordt dat onder de €5 geen aanslag opgesteld wordt. Wat zijn de daadwerkelijke kosten 
(administratie/personeel) per heffing of aanslag? 
De specifieke bedragen per heffing zijn niet bekend. Het gaat hier meer om een symbolisch bedrag dat 
uniform binnen BsGW wordt gehanteerd. 

5. Het valt op de kosten per begraafplaats voor een urn net zo duur is als een reguliere begraafplaats. Voor 
een urn verwachten wij dat er minder ruimte nodig is. Is het een bewuste keuze om deze gelijk te 
houden en wat is de reden hierachter? 
De kosten van de begraafplaats hebben niet zozeer van doen met de ruimte die nodig is, maar met het 
onderhoud van de begraafplaats (in algemene zin), ruiming bij het verlopen van de grafrechten en 
administratieve kosten. De bedragen voor een urn-begraafplaats ten opzichte van een reguliere 
begraafplaats zijn in de afgelopen jaren alleen geïndexeerd.

6. Het digitaal aanvragen van een aantekening in de basisregistratie is goedkoper dan aan de balie. Welke 
gevolgen heeft dit voor digibeten en/of mensen die niet in staat zijn dit digitaal aan te vragen? Hoe 
wordt ingestoken op hulp voor deze groep mensen? We kennen de hulp via de bibliotheek. Wordt deze 
actief uitgedragen als iemand dit bij de balie fysiek komt opvragen? Leges zijn gebaseerd op de kosten 



die gemaakt moeten worden voor het leveren van het product. Deze zijn in de gevallen van fysieke 
dienstverlening hoger dan digitaal. Wanneer inwoners aangeven moeite te hebben met het digitaal 
aanvragen dan zullen de medewerkers uiteraard aangeven wat de mogelijkheden zijn.
https://www.gennep.nl/informatiepunt-bibliotheek-gennep-geopend


